
PROTOKÓŁ           

 XIX  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 28 września 2020r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 

„Otwieram XIX Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  28 września 2020 r.” 

Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu,   Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji. 

Sesję ze względu na ograniczenia  spowodowane  epidemią  koronowirusa odbywamy w 

formie wyjazdowej. 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń – Samołyk. 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie, ale w sposób tradycyjny ze względu na ograniczenie do 

minimum  uczestników  Sesji.  W Sesji uczestniczy 15 radnych. Stwierdzam, że Rada 

Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja 

   5. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, 

informacji o kształtowaniu się WPF oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego SPZZOZ w Nowej Dębie  za I półrocze 2020 roku. 

   6. Interpelacje Radnych. 

   7.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy Grębów 

b) w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia  zadania publicznego.  

c) w sprawie zmieniająca uchwałę nr XVIII/147/2020 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia  5 sierpnia 2020 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 



Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Przemyskiemu. 

e) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za 2019 rok 

f) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego  zawarcia na 

okres 5 lat umowy najmu pomieszczeń w nieruchomości położonej w Nowej Dębie , 

stanowiącej własność Powiatu Tarnobrzeskiego 

g) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/106/2019 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 

2020-2028 

h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 rok. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad sesji.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków nie ma. 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”15. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  15 radnych. Protokół został przyjęty 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. Sekretarz Powiatu z upoważnienia 

Starosty przedstawia informację. 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  5 sierpnia  br. Zarząd Powiatu ,  odbył  6 

posiedzeń.  

11 sierpnia 2020 r. 



W związku ze złożonymi ofertami w ogłoszonym postępowaniu przetargowym na realizację 

zadania pn.; Modernizacja ewidencji gruntów i budynków dla  obrębu Dęba, Gmina Nowa 

Dęba (obszar wiejski),  z których najniższa oferta przekracza zaplanowane środki wyrażono 

zgodę  na przeniesienie z zaplanowanego do wykonania w 2020 r. zadania „Założenie osnowy 

wysokościowej na obszarze powiatu tarnobrzeskiego” kwoty 17 000,00 zł i przeznaczenie tej 

kwoty na rozstrzygniecie przetargu na cytowane  na wstępie zadanie. 

24 sierpnia 2020 r. 

Zatwierdzono Aneksy  do arkuszy organizacyjnych szkół i placówek oświatowych  na rok 

szkolny 2020/2021 - dotyczy klas I. 

- ZS w Gorzycach  - rok szkolny 2020/2021 - 4 oddziały ( 3 klasy technikum , 1 klasa 

zawodowa)-  98 uczniów. Łączna liczba godzin przybyłych 469.   

W Internacie jest 123 uczniów. 

- ZS nr 1 w Nowej Dębie- rok szkolny 2020/2021 -1 oddział  ( 1 klasa) -17 uczniów, 

zwiększono w arkuszu liczbę godzin o 3.  

- ZS Nr 2 w Nowej Dębie- rok szkolny 2020/2021 - 3 oddziały ( 2 klasy technikum, 1 klasa 

zawodowa) - 70 uczniów. Łączna liczba godzin  przybyłych 134,2.  

- Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Grębowie- rok szkolny 2020/2021- 

powstały nowe odziały, powstały nowe kierunki, szkoła zawodowa- dwa zawody : kucharz 

i ogrodnik, 7 uczniów ze szkoły podstawowej, 5 uczniów  szkoły branżowej I stopnia, 4  

uczniów z autyzmem. 

Wszystkie szkoły dostały wsparcie:   środki do dezynfekcji, maseczki, przyłbice.  

Przyjęto  Informacje opisową z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za I półrocze 

2020r oraz z wykonania planu finansowego SPZ ZOZ Nowa Dęba za I półrocze 2020 r. 

 Dokonano zmian w budżecie Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2020. 

  Wydano opinię do  Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Baranów 

Sandomierski. 

4 września 2020 r. 

Dokonano zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 r. 

W związku z rozliczeniem wzajemnych zobowiązań  przy inwestycji „Termomodernizacja 

budynku administracyjnego na bazie w miejscowości Nowa Dęba”  wg  ceny zawartej w ofercie 

na wykonanie zadania, wystąpiła konieczność aneksowania Porozumienia i zwiększenia kwoty  

na zadanie o 15 000 zł.   Do wym. zadania wrócimy w dalszej części informacji. 

10 września 2020 r. 

Dokonano zmian w  budżecie Powiatu  Tarnobrzeskiego na 2020 r. 

Przyjęto  część  projektów uchwał Rady Powiatu, które są w porządku obrad dzisiejszej 

Sesji. 

 Wydano opinię w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na wniosek Gminy 

Grębów. 



Przyjęto uchwały Zarządu w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Branżowa 

Szkoła II Stopnia w Nowej Dębie w Zespole Szkół Nr 2 (technik mechanik, technik usług 

fryzjerskich) i Zespole Szkół w Gorzycach. ( technik mechanik) 

Zadysponowanie mieniem z Projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej 

w okresie epidemii COVID – 19” . Laptopy z oprogramowaniem. Zakupiono 30 laptopów 

z oprogramowaniem Office  o wartości 89 261,10 zł.  Z tej liczby 10  przeznaczono dla 

dzieci przebywających w rodzinach zastępczych, a 20 dla  wychowanków  Domów Dziecka 

w Skopaniu. 

 

16 września 2020 r. 

 

Dokonano zmiany budżetu Powiatu na 2020 r. wprowadzając   do budżetu kwotę                   
259 787 ,00 zł  z projektu „Lepsze jutro” dla  DPS w Nowej Dębie. 

 

21 września 2020 r. 

 

Przyjęto kolejne projekty uchwał  Rady Powiatu , które są w porządku obrad dzisiejszej 

Sesji: 

Zatwierdzono  uchwały  Rady Społecznej SPZ ZOZ w Nowej Dębie dotyczące: 

- przyjęcia darowizny Lampa SOLMED o wartości 2 400 zł od Społecznego Komitetu 

Pomocy Szpitalowi, 

  - zbycia  mienia – Detektor promieniowania 

- zakupu pieca konwekcyjnego,  parowo-  elektrycznego do kuchni szpitalnej 

- zakupu Bronchofiberoskopu o wartości 80 000 zł dla Oddziału Wewnętrznego z 

Pododdziałem Chorób Płuc. 

 

Podczas dzisiejszego Zarządu Powiatu 

 

-wydano opinie na wniosek Prezydenta Miasta Tarnobrzega o zaliczeniu dróg gminnych ul. 

M. Dąbrowskiej  i drogi gminnej ul. M.C. Skłodowskiej do kategorii dróg powiatowych. 

Podjęto uchwałę  o przyznaniu stypendiów w ramach powiatowego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów dla 21 osób. 

            

 Zadania  inwestycyjne  
 
Gmina      Baranów Sandomierski  

- „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 2401 relacji Komorów – Huta Komorowska – Koniecpól 

w miejscowości Ślęzaki w km. 12 +944 – 13 + 197,5 oraz 13 + 208 – 13 + 536.” Zadanie w 

realizacji za kwotę 362 277,50 zł. Wykonawca Przedsiębiorstwo Drogowe Staszów. W ramach 

zadania przewiduje się przebudowę drogi na długości 581 m, budowę chodnika na odcinku 336 

m, przebudowę odwodnienia i poboczy drogi.  Termin realizacji zadania do 20. 10  2020 r. 

 

 W realizacji jest także zadanie „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 2401R relacji 

Komorów -  Huta Komorowska – Koniecpól w miejscowości Ślęzaki za kwotę 345 586, 70 zł. 



Wykonawca Konsorcjum Firm PBI Infrastruktura S.A. Krasnik i PBI WMB Sp z o.o. 

Sandomierz. Termin realizacji 30.09 2020 r. 

 

  - Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Kaczaki – etap V.  Wykonawca PRIMA BUD 

Sandomierz. Dnia 08.09.2020 r.  dokonano odbioru końcowego robót. W ramach zadania 

wykonano 293 mb chodnika. 

Wartość  zadania: 94 588,00 zł 

Dotacja celowa z gminy Baranów Sandomierski: 50 000,00 zł 

 Gmina Gorzyce  

-Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń  – Furmany w zakresie  budowy 

chodnika na odcinku Trześń  Zabrody – Furmany – etap IV.  

 

- Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1011R relacji Kawęczyn – Skowierzyn w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Wrzawy. Etap I . 

 Wykonane, odebrane i rozliczone z Gminą Gorzyce. 

 

 Gmina Grębów   

-  „Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale w miejscowości 

Żupawa w km. 2 + 639, 7 – 3 +000 – etap I . Wykonawca Konsorcjum firm PBI Infrastruktura 

S.A. Kraśnik i PBI WMB Sp. z o.o. Sandomierz za kwotę 407 487,55 zł . 

Dnia 17.09.2020 r. dokonano odbioru robót.   

W ramach zadania  dokonano   przebudowy  drogi na długości 360 m, poprzez wykonanie  

nowej nawierzchni bitumicznej, budowę chodnika na całym odcinku, wykonano odwodnienie 

drogi, urządzono zjazdy, przebudowano  i utwardzono pobocza, wykonano oznakowania  drogi. 

-  „Renowacja zewnętrznej klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie  - etap II.  Wykonawca Zakład Budowlano Kamieniarski 

Ryszard Łukawski – Kostomłoty ( Woj. Świętokrzyskie)  za kwotę 148 463,49 zł. 

 W dniu  24.09.2020 r dokonano odbioru robót. 

 W ramach zadania dokonano rozbiórki elementów kamiennych  klatki schodowej/balustrady, 

tralki poręczy i posadzki. Wymieniono stopnie schodów z piaskowca, wykonano  posadzki i 

spoczniki  schodów z elementów kamiennych.                                                                                 

Zadanie zrealizowano przy udziale  dofinansowania w ramach programu Ochrona zabytków  

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w  kwocie -   75 000 zł. 



 

 

- „Renowacja wewnętrznej klatki schodowej Internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie”.   Wykonawca -  Zakład Budowlano Kamieniarski Ryszard 

Łukawski – Kostomłoty   za kwotę 100 067,54  zł .             Protokołem z dnia  24.09.2020 r 

dokonano odbioru robót..     

W ramach zadania dokonano konserwacji wewnętrznej klatki poprzez wymianę części   stopni 

schodów, dokonano remontu i konserwacji  pozostałych elementów   klatki schodowej, 

wykonano  posadzkę na I piętrze.                                                                                    

Zadanie zrealizowano przy udziale  dofinansowania w ramach programu Ochrona zabytków 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w  kwocie -   29 000,00 zł. 

   

- „Renowacja mostku bramy wjazdowej Zespołu pałacowego w Grębowie” Wykonawca Firma 

Usługowo – Handlowa DEKO _ REX Stefan Tworek – Sokolniki za kwotę 59 655,00 zł..  

Dnia  24.09.2020 r dokonano odbioru robót. 

W ramach zadania wykonano  roboty konserwatorskie i remontowe mostka bramy wjazdowej 

do zespołu pałacowego. 

Zadanie zrealizowano przy udziale środków   Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w 

Przemyślu   w kwocie  20 000 zł .  

 

- 18 czerwca br  podpisano Porozumienie w sprawie  powierzenia Gminie  Grębów   3 zadań  

związanych z budową chodników. 

1) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R  relacji Trześń – Grębów w zakresie budowy 

ścieżki pieszo – rowerowej pomiędzy miejscowościami Zabrnie i Grębów – etap VIII.  

Wybrano wykonawcę: Firma Remontowo – Budowlana Marek Skrzypacz-  Zabrnie. za kwotę 
154 500,00 zł 

2) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w zakresie budowy 

chodnika pomiędzy istniejącymi chodnikami w miejscowości Grębów i Nowy Grębów. Etap 

VI 

Wybrano wykonawcę: TAWO –BIS Wojciech Szwarc  za kwotę  90 556,39 zł 

3) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1090R relacji  Trześń – Grębów w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Grębów od ul. Klonowej do ul. Świerkowej . 

 Wybrano wykonawcę: Firma Remontowo Budowlana Marek Skrzypacz- Zabrnie,  za kwotę 
63 400,00 zł. Termin wykonania zadań 30 października 2020 r. 

 



Gmina Nowa Dęba. 

-  „ Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1131R ul. Majdańska w Nowej Dębie”. Wykonawca 

Konsorcjum Firm PBI Infrastruktura S.A. Kraśnik  i PBI WMB Sp z o.o. Sandomierz  za kwotę 
533 341,73. zł.  Do wykonania 543 m jezdni, 390 m chodnika. Zgłoszona do odbioru.  

a) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117 R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy chodnika od drogi krajowej nr 9 do istniejącego chodnika w miejscowości 

Rozalin – etap IX 

Cena brutto:  41 820,00 zł,  100 m.  chodnika,  Odebrane 8 września br. Pomoc finansowa 

Gminy Nowa Dęba 30 000,00 zł 

 

b) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1113 R relacji Stale – Chmielów -Dąbrowica  w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Cygany na odcinku od początku miejscowości Cygany do 

istniejącego chodnika – etap II 

Cena brutto:  94 095,00 zł, odcinek 285 m. w realizacji..  

 

c) Budowa deptaka pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 1112R dojazd do stacji kolejowej 

Chmielów – etap IV 

Cena brutto:  298 890,00 zł, odcinek 320 m. Odebrano 8 września 2020 r. Pomoc finansowa  

Gminy Nowa Dęba 160 000,00 zł.  

 

d) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska  Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy  chodnika na działce Nr ewid. 139 – teren zamknięty kolejowy.  Do wykonania 

71 m. chodnika. Wybrano wykonawcę spośród 3 oferentów. Oferty: 160 000,00 zł, 85 000,00 

zł  76 053,93 zł.  Wybrano ofertę Firmy TREBUD SP z o.o. Jaworniki pow. Myślenice. Termin 

wykonania 31.10.2020 r. 

e) Termomodernizacja  budynku Zarządu Dróg w Nowej Dębie. Porozumienie z Wojewódzkim 

Zarządem Dróg. Budynek jest użytkowany w proporcjach 2/3 Zarząd Dróg Powiatu, 1/3 PZDW 

w Rzeszowie. Wybrano wykonawcę Zakład Instalacji  Sanitarnych Jacek Wójcik Majdan 

Królewski za kwotę 253 790,59 zł. z tego Powiat 176 987,41 zł,  PZDW 76 803,18 zł . Termin 

na 31.10. 2020 r. Dotacja WFOSiGW 45 974,90 zł. 

Czy są pytania do informacji.  Pytań nie było . 

p.5 Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Tarnobrzeskiego, informacji o kształtowaniu się WPF oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego SPZZOZ w Nowej Dębie  za I półrocze 2020 roku. 

 

- Przewodnicząca Rady informuje o pozytywnej opinii przedstawionej informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego, informacji o kształtowaniu się 

WPF oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego SPZZOZ w Nowej 

Dębie  za I półrocze 2020 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej  że w/w informacje 

radni otrzymali do zapoznania wcześniej. Nie przeprowadza się dyskusji na temat w/w 

informacji i nie podlega ona głosowaniu . 

 

 



p. 6. Interpelacje radnych.  

 W okresie od ostatniej sesji zgłoszono 3 interpelacje z którymi wystąpili:, Krystyna 

Kozieja, Paweł Bartoszek , Tadeusz Rękas . 

Odpowiedzi zostały udzielone pisemnie. 

 Nowe interpelacje złożyli: 

 Radna  T. Lipińska - w sprawie  o wykonanie dokumentacji na ostatnią część chodnika w 

Trześni , ostatni odcinek chodnika  Trześń – Furmany w związku z nowo powstałymi domami. 

 Radna K. Kozieja – w sprawie pisma mieszkańców m. Stale na odstąpienie części swojego 

areału na poprawę bezpieczeństwa- budowa chodnika  i jaka jest decyzja Starosty w tej sprawie. 

Starosta odpowiada, że Zarząd pochyli się nad tym zadaniem, po analizie kosztów, możliwości 

i stanowiska Zarządu Dróg. 

 Radny P.Bartoszek-  sprawa o ulokowanie przejścia dla pieszych w miejscowości Wrzawy 

między Kościołem a szkołą . 

-  sprawa zwiększenia kwot na współfinansowanie OSP, doposażenie, remontów  z kwoty 25 

tyś. zł na kwotę 50 tyś. zł. 

- sprawa  remontu hali gimnastycznej w Zespole Szkół Gorzyc.  

Starosta odpowiadana  na pytania. 

 Widać potrzebę remontu hali gimnastycznej,  jednak w pierwszej kolejności  wykonywany 

jest remont przy Orliku i malowanie stolarki okiennej. Powołana w tej sprawi była komisja i 

przeprowadzona wizja lokalna. .  Wniosek o dofinansowanie hali sportowej nie może być 

zrealizowany z środków Ministerstwa Sportu z tego względu , że sala  nie jest 

pełnowymiarowa. Zarząd pochyli się nad  sprawą i dołożą wszelkich starań aby ten remont 

był wykonany, ale w swoim czasie. 

OSP  są dofinansowywane i bardzo dobrze doposażone w sprzęt , mundury, itp. Starosta 

zaznacza, że dofinansowywanie niej jest zadaniem Powiatu. OSP otrzymują pomoc z wielu 

instytucji , z rożnych źródeł  np. z KWPSP, budżetu państwa-  Ministerstwa Sprawiedliwości, 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. 

 Radny T. Rękas – w sprawie dokończenie chodnika w Orliskach około 150 m oraz 

poszerzenie mostka. T. Rękas podkreśla znaczenie OSP w tak narażonym na powodzie 

Powiecie jak Powiat Tarnobrzeski proponuje zwiększenia dotacji  o 5 tyś .zł na  OSP. 

- Radny D. Szewc- sprawa mieszkańców Powiatu, a dokładnie mieszkańcy Grębowa  zwrócili 

się w sprawie  przeprowadzonych w ostatnim czasie kontroli sanitarnej o przymusowym 

zakładaniu maseczek i nałożeniu na mieszkańców mandatów. Prośba do Pana Starosty o 

sprawdzenie, czy takie mandaty faktycznie zostały nałożone i ile.  



7. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a)  w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy Grębów 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały.  

W związku z uchwałą Nr XXIII/140/2020 Rady Gminy Grębów z dnia 31.08.2020r. w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Tarnobrzeskiemu, w której Gmina 

zobowiązała się do wykonania dokumentacji technicznej m.in. na zadanie :Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1115R relacji Grębów-Wydrza-Krawce  w miejscowości Wydrza –Miętne w 

zakresie budowy chodnika na odcinku do zakończenia budowy do skrzyżowania z drogą 

gminną nr 100216R.  

Zaszła konieczność wykupienia od prywatnego właściciela części działki na poszerzenie pasa 

drogowego. W miejscu poszerzenia ze względu na niedostatek terenu powierzchnia asfaltowa 

zajmuje całą szerokość pasa drogowego. Na wykupionej przez Gminę i podarowanej 

Powiatowi  działce zaprojektowany zostanie chodnik.  

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Opinia pozytywna. 

Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 15 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Przechodzimy do p .b) 

Podjęcie uchwały  w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia  zadania 

publicznego.  

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  przyjęciem 

tej uchwały.  

Gmina Grębów w wystąpieniu z dnia 03 .09.2020r wyraziła wolę przejęcia do realizacji w 

2020r. zadania publicznego należącego do właściwości Powiatu Tarnobrzeskiego: Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów - Stany  w zakresie budowy chodnika w 

miejscowości Nowy  Grębów od istniejącego chodnika do skrzyżowania z droga gminną nr 

100219R” Na wymienione zadanie przeznaczone zostaną oszczędności Gminy Grębów i 



Powiatu Tarnobrzeskiego z realizacji 3 zadań drogowych powierzonych gminie do realizacji w 

bieżącym roku w łącznej wysokości 101.543,00 zł w tym środki Powiatu Tarnobrzeskiego 

54.722,00 zł 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Opinia pozytywna. 

Głosujemy projekt uchwały. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 15 głosów. 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Głosowało 15 radnych . Uchwała została podjęta 

 

 Punkt c) Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę nr XVIII/147/2020 Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  5 sierpnia 2020 roku w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały i procedury związanej  

przyjęciem tej uchwały  

W związku z dalszymi rezygnacjami i niewykorzystaniem (według danych na dzień 

10.09.2020r.) kwoty 3.617 zł na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych (zadanie II.1), jak 

również brakiem nowych wniosków o tego rodzaju dofinansowanie, wnioskujemy  

o przeniesienie w/w środków na dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych,  

w komunikowaniu się i technicznych. Na dzień dzisiejszy złożonych jest 10 wniosków, które 

nie otrzymały dofinansowania do likwidacji barier architektonicznych oraz 4 wnioski, które nie 

otrzymały dofinansowania do likwidacji barier technicznych (głównie zakup łóżek 

rehabilitacyjnych). Ponadto obserwujemy niższe niż w latach ubiegłych wydatkowanie 

środków na zadaniu – dofinansowania zakupu sprzętu rehabilitacyjnego oraz przedmiotów 

ortopedycznych i środków pomocniczych. W związku z tym wnioskujemy o zmniejszenie 

środków na tym zadaniu (zadanie II.3) o kwotę 30.000zł i przesunięcie jej na zadanie II.4 – 

dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych. 

Łącznie na zadanie II.4 zostałyby przesunięte środki w wys. 33.617 zł. 



O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego  Komisji ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej. Opinia pozytywna. 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 15 głosów. 

Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 15  radnych. Uchwała została  przyjęta jednogłośnie.  

 

Punkt d) Projekt uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Przemyskiemu. 

  O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu 

przedstawia   

 W dniach od 21-29 czerwca 2020 roku nad Powiatem Przemyskim przeszły  tragiczne 

w skutkach nawałnice. W Powiecie Przemyskim ( województwo podkarpackie ),nawałnice 

zniszczyły gospodarstwa domowe, infrastrukturę energetyczną, drogową i budynki 

użyteczności publicznej. Odpowiadając na apel o pomoc Marszałka Województwa 

Podkarpackiego i Związku Powiatów Polskich, proponuje się udzielenie pomocy Powiatowi 

Przemyskiemu na odbudowę dróg powiatowych. Pomoc zostanie udzielona z budżetu Powiatu 

na 2020 rok.  

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy   projekt uchwały.  

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 15 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

Punkt e )  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za 2019 rok 

 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt uchwały. 



Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie przez Radę Powiatu wynika  

z obowiązku nadzoru nad ww. jednostką - art. 121 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o 

działalności leczniczej (tekst jednolity Dz. U. z 2020r. poz. 295 z późn. zm.), oraz przepisów 

ustawy z dnia 29 września 1994 roku o rachunkowości (tekst jednolity Dz. U. z 2019r. poz. 

351 z późn. zm.).  

Zgodnie z art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości roczne 

sprawozdanie finansowe (poddane uprzednio ocenie przez biegłego rewidenta) podlega 

zatwierdzeniu przez organ zatwierdzający (Radę Powiatu) nie później niż 6 miesięcy od dnia 

bilansowego, jednakże w związku z trwającą epidemią koronawirusa Ministerstwo Finansów 

zdecydowało się na przesunięcie terminów wypełniania obowiązków w zakresie 

sporządzania, zatwierdzania, udostępniania i przekazywania do właściwego rejestru, jednostki 

lub organu sprawozdań finansowych. W związku z powyższym dotychczasowy termin 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego został przedłużony o 3 miesiące zgodnie z 

§ 3 ust. 4 i 10 rozporządzenia Ministra Finansów z 31.03.2020 r. w sprawie określenia innych 

terminów wypełniania obowiązków w zakresie ewidencji oraz w zakresie sporządzenia, 

zatwierdzenia, udostępnienia i przekazania do właściwego rejestru, jednostki lub organu 

sprawozdań lub informacji. 

Stosownie do zapisów art. 64 ust. 1 pkt 4 ustawy o rachunkowości sprawozdanie 

finansowe SPZ ZOZ w Nowej Dębie podlegało obowiązkowemu badaniu przez biegłego 

rewidenta, którego celem jest wyrażenie przez biegłego rewidenta pisemnego raportu z 

przeprowadzonego badania, zawierającego opinię o tym, czy sprawozdanie finansowe 

rzetelnie i jasno przedstawia sytuację majątkową i finansową oraz wynik finansowy badanej 

jednostki. W opinii biegłego rewidenta sprawozdanie finansowe SPZ ZOZ w Nowej Dębie za 

rok 2019 przedstawia rzetelny i jasny obraz sytuacji majątkowej i finansowej jednostki na 

dzień 31.12.2019r. oraz jej wyniku finansowego i przepływów pieniężnych za rok obrotowy 

zakończony w tym dniu, zgodnie z mającymi zastosowanie przepisami ustawy o 

rachunkowości i przyjętymi zasadami (polityką) rachunkowości. Jest zgodne, co do formy i 

treści z obowiązującymi SPZ ZOZ przepisami prawa, jego statutem oraz zostało sporządzone 

na podstawie prawidłowo prowadzonych ksiąg rachunkowych. 

Roczne sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za 2019 r. zamyka się stratą w kwocie 2 942 444,47 zł 

(słownie: dwa miliony dziewięćset czterdzieści dwa tysiące czterysta czterdzieści cztery złote 



czterdzieści siedem groszy).Rada Społeczna Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie na posiedzeniu w dniu 14.09.2020 r. przyjęła roczne 

sprawozdanie finansowe SPZ ZOZ za rok 2019. 

W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. Czy są pytania? 

 Radna K. Kozieja – z pytaniem przedstawienia stanu Szpitala przez Panią dyrektor- 

dlaczego nie uczestniczy  w sesji? 

  Starosta  odpowiada, ze względów epidemiologicznych wyłączono z sesji udział osób 

trzecich, ze względu na epidemię. Jeśli chodzi o sprawę finansową szpitala, dyrekcja, zarząd 

podejmują działania do tego aby unormować sytuację tak,  aby w następnych latach ta strata 

była jak najmniejsza.  Jak wiadomo nie było roku szpitala bez straty.  Starosta poinformował 

również o tym, że Związek Powiatów Polskich debatuje nad tym,  aby wystąpić do rządu o 

finansowanie szpitali zwłaszcza tych powiatowych ponieważ ich sytuacja jest najtrudniejsza. 

Pani Dyrektor stara się pozyskiwać środki zewnętrzne.  Planowany jest jeden  kredyt z Banku 

Gospodarstwa Krajowego celem  zniwelowania długu, pokrycia  kredytów parabankowych, o 

wysokim oprocentowaniu, jakie zostały zaciągnięte przez szpital. Przygotowany jest program 

naprawczy dl SPZ ZOZ.  

Radna K. Kozieja - Jak wygląda sytuacja aktualna SPZ ZOZ czy strata się pogłębia – 

Starosta odpowiada-  ta sytuacja jest zdecydowanie lepsza, prowadzone są oszczędności , plan 

naprawczy, ze strony dyrekcji, zarządu, żeby szpital wyprowadzić na prostą.  

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury  

Zdrowia Opinia Komisji pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 12 głosów.  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”3. 

Głosowało 15 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

 Punkt f) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego  zawarcia na okres 5 lat umowy najmu pomieszczeń w nieruchomości 

położonej w Nowej Dębie , stanowiącej własność Powiatu Tarnobrzeskiego 



O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Sekretarza  Powiatu. Sekretarz Powiatu 

przedstawia projekt. Na  wniosek z dnia 02 i 03 .09.2020r. odpowiednio Stowarzyszenia „ 

Lokalna Grupa Rybacka Puszczy Sandomierskiej”, ul. Słowackiego 1a, 39-460 Nowa Dęba  

i Stowarzyszenia „ Lasowiacka Grupa Działania”, ul. Słowackiego 1a , 39-460 Nowa Dęba 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego proponuje   oddać w najem na okres 5 lat pomieszczenia o 

łącznej powierzchni do 80 m2  w nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tarnobrzeskiego ( KWTB1T/00051666/9) na działce ewidencyjnej Nr 246/2 obręb Nowa 

Dęba zabudowanej budynkiem Zespołu Szkół Nr 1 przy ul. M. Reja 7, 39-460 Nowa Dęba. 

Pomieszczenia proponowane do wynajmu aktualnie nie są wykorzystywane na prowadzenie 

działalności dydaktycznej w Zespole Szkół Nr 1 . Pomieszczenia będące przedmiotem najmu 

po dokonaniu potrzebnych przemieszczeń będą dysponowały oddzielnym wejściem i węzłem 

sanitarnym. Prace adaptacyjne przeprowadzą zainteresowane stowarzyszenia , rozliczenia 

będą dokonywane na podstawie podliczników, czynsz za wynajem zostanie ustalony po 

adaptacji pomieszczeń. 

 Czy są pytania? 

Radny P. Bartoszek – pytanie o zaadoptowanie pomieszczeń na rzecz Stowarzyszeń ,a także 

sprawa naboru w Zespole Szkół nr 1. Odpowiedzi na te pytania udzielił Starosta. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę 15 radnych.  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 15 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt  g)  Projekt uchwały w sprawie  w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/106/2019 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2020-2028 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Skarbnika Powiatu. 

  

W projekcie uchwały zaproponowano między innymi następujące zmiany:   

1. W roku 2020: 

− zwiększenie planowanych dochodów bieżących o kwotę ogółem     2.886.289 zł 

− zwiększenie planowanych dochodów majątkowych o kwotę ogółem     2.533.491 zł 



− zwiększenie planu wydatków bieżących o kwotę ogółem      2.586.389 zł 

− zwiększenie planowanych wydatków majątkowych o kwotę ogółem     3.359.391 zł 

2. W roku 2021: 

− ustalono plan dochodów majątkowych na kwotę        3.952.500 zł 

− zwiększenie planowanej kwoty wydatków bieżących o        2.002.500 zł 

− zwiększenie planowanej kwoty wydatków majątkowych o       1.950.000 zł 

3. Nadwyżkę dochodów nad wydatkami zmniejszono o kwotę           526.000 zł 

4. Wprowadzono pozycję „Przychody” z tytułu wolnych środków, o których mowa w art. 217 

ust. 2 pkt. 6 ustawy o finansach publicznych na kwotę            526.000 zł 

 

W załączniku Nr 2 do uchwały zaproponowano zwiększenie limitu wydatków na 2021 rok na projekt 

„Scalenie gruntów wsi Wola Baranowska, gmina Baranów Sandomierski” o kwotę 593.244 zł  

w związku z niemożliwością dotrzymania planowanego terminu wykonania prac w roku bieżącym. 

 

 Czy są pytania? Pytań nie było 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 15 radnych  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 15 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

Punkt h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 rok. 

O przedstawienie  projektu uchwały  proszę  Skarbnika Powiatu. 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę            124.700 zł 

w związku z: 

 

1. zmniejszeniem planu na projekt „Scalanie gruntów Wola Baranowska gmina Baranów 

Sandomierski               - 593.244 zł 

2. zmniejszeniem dotacji za dzieci przebywające w placówkach opiekuńczo - wychowawczych  

i rodzinach zastępczych               - 63.172 zł 

3. zmniejszeniem dotacji z innych powiatów za uczestników WTZ              - 1.329 zł 

4. otrzymaniem pomocy finansowej z gminy Baranów Sandomierski             + 50.000 zł 



5. zwiększeniem udzielonej dotacji z tytułu stosowania ulg ustawowych w publicznym  

transporcie                + 29.000 zł 

6. otrzymaniem środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych        + 541.688 zł 

7. wypracowaniem dochodów ponadplanowych ogółem                                                + 81.757 zł 

z tego:   

- Dom Pomocy Społecznej w Nowej Dębie           + 51.500 zł 

- Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie           + 30.257 zł 

8. otrzymaniem środków z PFRON na dofinansowanie zakupu auta dla Domu Pomocy Społecznej 

Nowa Dęba                + 80.000 zł 

Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej: 

- Dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo  

Zaproponowane zmiany dotyczą przesunięcia planu w kwocie 593.244 zł na projekt „Scalanie gruntów 

wsi Wola Baranowska gmina Baranów Sandomierski” z roku 2020 na rok 2021. 

- Dz. 600 – Transport i łączność  

W projekcie uchwały zaproponowano wprowadzenie do realizacji zadań: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Branowska w zakresie budowy chodnika  

w miejscowości Kaczaki – etap VI”  - 100.000 zł; „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1116R relacji 

Alfredówka – Ciosy – Wydrza wraz z mostem – dokumentacja techniczna” - 120.000 zł; zaplanowano 

kwotę 10.000 zł na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Przemyskiego na usuwanie skutków 

nawałnic oraz zmieniono podział 100.000 zł na zadania na drogach powiatowych realizowane przez 

gminę Grębów. 

- Dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa  

W projekcie uchwały zaproponowano kwotę 8.000 zł na pokrycie wydatków związanych z zamianą 

gruntów dotyczących Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie. 

- Dz. 750 – Administracja publiczna 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu Starostwa Powiatowego o kwotę 180.000 zł, 

z tego na: wynagrodzenia 80.000 zł i 100.000 zł na „Modernizację pomieszczeń Starostwa 

Powiatowego”. 

- Dz. 801 – Oświata i wychowanie oraz dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 

W projekcie uchwały zaproponowano: uzupełnienie planu wydatków Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie o kwotę 70.000 zł, Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie - 150.000 zł oraz 

Zespołu Szkół w Gorzycach – 100.000 zł; zmniejszono plan wydatków w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej 

Dębie o kwotę 17.502 zł oraz Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowej Dębie o kwotę  

57.793 zł; zwiększono plan wydatków na stypendia o kwotę 3.700 zł, dokonano zmian  

w dotychczasowych planach finansowych wszystkich jednostek oświatowych oraz zmniejszono 

nierozdysponowaną kwotę o 660.843 zł.  

 



- Dz. 851 – Ochrona zdrowia 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planowanej dotacji dla Szpitala Powiatowego  

o kwotę 536.688 zł na zadania wymienione w treści uchwały.  

- Dz. 852 – Pomoc społeczna  

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków: dla Centrum Opieki nad 

Dzieckiem w Skopaniu o kwotę 36.900 zł na zakup dwóch garaży i Domu Pomocy Społecznej w Nowej 

Dębie o kwotę ogółem 131.500 zł z tego na uzupełnienie wydatków bieżących 51.500 zł i 80.000 zł na 

dofinansowanie zakupu samochodu, dokonano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym 

Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu. 

- Dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu o kwotę 4.556 zł na pokrycie kosztów 

uczestnictwa w WTZ oraz dokonano zmian w dotychczasowym planie finansowym Powiatowego 

Urzędu Pracy w Tarnobrzegu w związku z koniecznością zaplanowania zadań inwestycyjnych 

wymienionych w treści uchwały. 

Dz. 855 – Rodzina 

W projekcie uchwały zaproponowano: przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych 

placówek wychowawczych działających w Skopaniu, zwiększono plan wydatków na rodziny 

zastępcze o kwotę 30.000 zł. 

Czy są pytania? Pytań nie było 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Opinia pozytywna. 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest  „za” zechce podnieść rękę.  15 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 15 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 

8.Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

- Radny P. Bartoszek- dalszy ciąg poruszanej sprawy Szkoły ZS nr 1 Nowa Dęba. 

- Radny T. Rękas – informacja o wyborze miejsca sesji, o inwestycjach na terenie Powiatu, 

sprawa  szkoły ZS Nr 1 

 Wypowiedzi radnych dotyczyły okoliczności uchwały o połączeniu Zespołów Szkół. 

Aktualnego naboru do ZS Nr 1 i perspektywie funkcjonowania placówki. 



 Odpowiedzi udzielił Starosta. 

- Radna K. Kozieja-  sprawa godzin sesji i dni w których sesje są ograniczone. Wnioskuje o 

organizowanie sesji w stałe dni o godz.14. 

 

 

 

Przewodnicząca wypowiada słowa 

Dziękuję za udział w Sesji.   

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

28 września 2020 r.  

 

 

 

Sporządził 

 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


